
Aanvullende vragen bij aanvraag actualiteitendebat situatie A-kwartier

De fracties van PvdA, VVD, CDA en Stadspartij hebben een aanvraag 

actualiteitendebat cameratoezicht A-kwartier ingediend. Aanvullend op de door die 

raadsfracties gestelde vragen, hebben de fracties van D66, SP, GroenLinks, 

ChristenUnie, Student en Stad en de Partij voor de Dieren de volgende vragen:

1. Deelt de burgemeester de opvatting van buurtbewoners dat er sprake is van een 

structurele verslechtering van de veiligheidssituatie in het A-kwartier sinds het 

aflopen van de aanwijzing als veiligheidsrisico gebied? 

2. Kan de burgemeester aangeven hoe de huidige situatie zich verhoudt tot de 

situatie vóór het aanwijzen van het A-kwartier als veiligheidsrisicogebied? 

3. Kunnen de antwoorden op de vragen 1 en 2 onderbouwd worden aan de hand 

van onder andere gegevens van de politie en het Meldpunt Overlast? We denken

daarbij aan gegevens over het aantal geweldsdelicten, overvallen, drugsoverlast,

etc. Kan daarbij tevens een vergelijk gemaakt worden tussen de periode voor, 

tijdens en na de aanwijzing tot het A-kwartier als veiligheidsrisicogebied?

4. Kan er aan de hand van cijfers van onder andere de politie en het Meldpunt 

Overlast aangegeven worden in hoeverre er in de periode dat het A-kwartier als 

veiligheidsrisicogebied was aangewezen, sprake was van een 

verplaatsingseffect? Dus: is tijdens deze periode de overlast en criminaliteit in 

andere buurten, zoals de Hortusbuurt, rond en in het Noorderplantsoen en rond 

de Korenbeurs, toegenomen?

5. Sinds 1 maart 2013 is het actieplan om de overlast in het A-kwartier tegen te 

gaan in werking getreden. Er is onder andere gewerkt met verblijfsontzeggingen 

en samenscholingsverboden, waardoor de belangrijkste overlastplegers zich niet

of nauwelijks in het gebied hebben opgehouden en daarmee de drugsoverlast 

aanzienlijk is afgenomen 1. Kan de burgemeester aangeven of hij op basis van 

de huidige veiligheidssituatie aanleiding ziet om het actieplan uit te breiden dan 

wel te intensiveren? Zo ja, kan de burgemeester aangeven welke specifieke 

maatregelen hier naar zijn mening in moeten worden opgenomen?

1 Zie pagina 2 discussienotitie 'Bevoegdheden burgemeester: 'Veiligheid versus Privacy'


